

檳城韓江中學



HAN CHIANG HIGH SCHOOL

JALAN HAN CHIANG, 11600 PENANG, MALAYSIA.
Website: www.HCHS.edu.my

笃于文行

TEL: 04-2811533, 04-2817181 FAX: 04-2812213
email: studies@HCHS.edu.my

2023年4月12日

致：敬爱的家长/监护人

更新家长/监护人个人资料

好消息！本校将于今年开启电子钱包 (E-wallet) 系统，让家长及学生能通过此平台缴付学校费用。

此电子钱包平台由本校行政系统公司 GH Computer Technology S/B 开发，并与 DuitNow 链接进行支付。

为了建立此电子钱包平台之数据库，本校须家长提供最新个人资料，包括姓名、身份证号码/护照号码、手机号码、电邮等相关资料。

请家长在 **4月17日或之前**，扫描 QR 码，通过 Google Form 填写所需资料。

本校将确保有关个人资料之安全性，且仅供内部使用，绝不外泄。

谢谢。

【初中】更新父母亲或监护人资料



<https://forms.gle/bPktCE6vTwyT44Rx5>

【高中】更新父母亲或监护人资料



<https://forms.gle/SbBGhGuTcXWdzsJG9>


KUNG BEE LEE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG
韩江中学校校长

檳城韓江中學



HAN CHIANG HIGH SCHOOL

JALAN HAN CHIANG, 11600 PENANG, MALAYSIA.
Website: www.HCHS.edu.my

笃于文行

TEL: 04-2811533, 04-2817181 FAX: 04-2812213
email: studies@HCHS.edu.my

Update of Parents/Guardian Data

Good News! Our school will launch the E-wallet system this year, allowing parents and students to pay school fees through this platform.

This E-wallet platform is developed by GH Computer Technology S/B, the school's administrative system company, and is linked to DuitNow for payment.

In order to establish the database of this e-wallet platform, the school requires parents to provide your latest personal information, including name, ID card number/passport number, mobile phone number, email and other relevant information.

Please scan the QR code and fill in the required information through the Google Form on or **before April 17, 2023.**

The school will ensure the security of the personal information, and it will only be used for internal use and will never be disclosed to other parties.

Thank you.

(Junior Form)

Update Parents or Guardian Details



<https://forms.gle/bPktCE6vTwyT44Rx5>

(Senior Form)

Update Parents or Guardian Details



<https://forms.gle/SbBGhGuTcXWdzsJG9>


KUNG BEE LEE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG
韩江中学校校长